
(KLASA: 024-02/23-02/05) 

ZAPISNIK 

 

15. sjednice Županijske skupštine 

    Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

održane dana 15. prosinca 2023. godine u 11,00 sati u velikoj vijećnici  

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

 Utvrđeno je da na sjednici prisustvuje natpolovična većina članova Županijske 

skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije, odnosno da je od 39 vijećnika prisutno 29 i to: 

Ivan Beljan, Mladen Marinković, Josip Benić, Ines Šarić, Obrad Komlenić, Damir Lneniček, 

Sandra Drašković, Goran Romek, Zlatko Barila, Aida Sučić, Damir Bajs, Bojana Hribljan, 

Marijan Žiher, Zdenka Iharoš, Fredi Pali, Josip Stjepanović, Leo Valentić, Marijo Puškarić, 

Slavko Došen, Slavko Prišćan, Branka Vekić, Boro Bašljan, Drago Hodak, Dinko Pirak, Josip 

Bilandžija, Anamaria Šepl Plentaj, Ivica Vranić, Silvestar Štefović, Ivan Marković, Zoran 

Bišćan, Dubravka Dragašević, Stanko Grčić, Marijan Sabolović. 

 

 Osim članova Županijske skupštine sjednici su prisustvovali: Marko Marušić – župan 

Bjelovarsko-bilogorske županije, Saša Lukić – zamjenik župana Bjelovarsko-bilogorske 

županije, Tanja Novotni – zamjenica župana Bjelovarsko-bilogorske županije, Ivana Legin – 

pročelnica Upravnog odjela za pravne i zajedničke poslove, Martina Posavac Ćurić – pročelnica 

Službe ureda župana, Sanja Feher – pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za financije, 

Andrea Prugovečki Klepac – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i 

obrazovanje, Nikolina Prišćan – službenica koja privremeno obavlja dužnost pročelnice 

Upravnog odjela za gospodarski razvoj i komunalne djelatnosti, Arijana Andri – službenica 

koja privremeno obavlja dužnost pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju, 

zaštitu okoliša i zaštitu prirode, Zlatko Pavičić –pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, 

Andrea Bengez – pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, demografiju i mlade, Darko 

Marčinković – pomoćnik pročelnika Službe ureda župana, Matea Gebik – voditeljica odsjeka 

za pravne i zajedničke poslove, Ela Vojtek – savjetnica za javnu nabavu, Josip Ključar – 

informatički referent, Marko Karakaš- informatički referent, Snježana Bogović Bradvica – v.d. 



ravnateljica JU Razvojna agencija Bjelovarsko-bilogorske županije, Sanela Grbaš Bratković – 

ravnateljica Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Zvjezdana Galkovski – ravnateljica 

Kulturnog centra Mato Lovrak, Darko Karanović – predsjednik Vijeća srpske nacionalne te 

sredstva javnog  priopćavanja.  

 Zapisnik 14. sjednice Županijske skupštine prihvaćen je sa 27 glasova “za” i 1 glasom 

„protiv“. 

 Dopuna dnevnog reda prihvaćena je sa 29 glasova „za“. 

 26. Donošenje Zaključka o prihvaćanju poslovnog i financijskog plana Bjelovarskog 

sajma d.o.o. za 2024 godinu. 

 Dopuna dnevnog reda prihvaćena je sa 25 glasova „za“ i 3 glasa „protiv“. 

 27. Donošenje Odluke o donošenju VI. izmjena i dopuna Prostornog plana Bjelovarsko-

bilogorske županije. 

 Potom je sa 25 glasova “za” i 4 glasa „protiv“ donijet sljedeći: 

D n e v n i  r e d : 

 

1. Aktualni sat; 

2. Donošenje: 

a) Statutarne Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Bjelovarsko-bilogorske 

županije, 

b) Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Županijske skupštine Bjelovarsko-

bilogorske županije, 

3. Donošenje izmjena i dopuna Programa javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2023. godinu u: 

a) školstvu, 

b) sportu i rekreaciji, 

c) kulturi, 

d) u socijalnoj skrbi, 

e) zdravstvu 

4. Donošenje I. Izmjena i dopuna Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2023. 

godinu, 

5. Donošenje programa javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu 

u: 

a) školstvu, 

b) tehničkoj kulturi 

c) sportu i rekreaciji, 

d) kulturi, 

e) socijalnoj skrbi, 



f) u zdravstvu , 

g) djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja; 

6. Donošenje: 

a) Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 

2026. godinu; 

b) Odluke o izvršavanju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu 

7. Donošenje: 

a) Analize stanja sustava civilne zaštite Bjelovarsko-bilogorske županije za 2023. 

godinu, 

b) Plana razvoja sustava civilne zaštite Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. 

godinu, 

8. Donošenje Odluke o dodjeli bespovratnih sredstava za razvoj gospodarstva i 

obrtništva u 2024. godini, 

9. Donošenje Odluke o visini turističke pristojbe za općine i gradove na području 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. godinu, 

10. Donošenje Plana rada Županijske skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. 

godinu, 

11. Donošenje Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za Bjelovarsko-bilogorsku 

županiju u 2024. godini, 

12. Donošenje Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem 

u vlasništvu Republike Hrvatske za područje Bjelovarsko-bilogorske županije u 2024. 

godini, 

13. Donošenje Plana rada i financijskog plana Javne ustanove Razvojne agencije 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu, 

14. Donošenje Plana rada i financijskog plana Ustanove za profesionalnu rehabilitaciju i 

zapošljavanje osoba s invaliditetom „Suvenir Arbor“ za 2024. godinu, 

15. Donošenje Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o utvrđivanju kriterija i 

postupka za dodjelu subvencija zdravstvenim radnicima zaposlenima u zdravstvenim 

ustanovama kojima je osnivač Bjelovarsko-bilogorska županija, 

16. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o mrtvozorstvu, 

17. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke Upravnog 

vijeća Doma za starije osobe Bjelovar o proširenju djelatnosti Doma za starije osobe 

Bjelovar, 

18. Donošenje: 

a) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: 

Zajednička nabava –Ugradbeni i potrošni materijal za gastroenterologiju, 

b) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: 

Zajednička nabava – Kirurški šivaći materijal, 

c) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: 

Zajednička nabava – Medicinski plinovi 

d) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: 

Namještaj inox 



e) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Ostali 

medicinski potrošni materijal 

f) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Ostali 

medicinski i tehnički materijal – treći dio 

g) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: 

Potrošni medicinski materijal za PCR 

h) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: 

Zajednička nabava – Testovi i potrošni materijal za patologiju i citologiju 

i) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: 

Zajednička nabava – Ugradbeni materijal za traumatologiju (sprave za prijelome, vijci, 

pločice za fiksaciju, sistemi za ugrađivanje pločica i vijaka i drugi), 

j) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: 

Oprema za novu bolničku kuhinju, 

k) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: 

Zajednička nabava – Kateteri, drenovi, sonde i kanile, 

l) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: 

Zajednička nabava – Ugradbeni i potrošni materijal za oftalmologiju, 

m) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: 

Zajednička nabava – Potrošni materijal, naprave i instrumenti za anesteziologiju i 

intenzivnu medicinu 

n) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: 

Mobilni C luk sa pripremnim građevinskim radovima, 

o) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Ostali 

lijekovi i potrošni materijal drugi dio, 

19. Donošenje Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med. za sklapanje pojedinačnog ugovora o 

javnoj nabavi za predmet nabave: Potrošni materijal za laboratorij – Grupa 13.C 

Medicinski potrošni materijal za koagulaciju za aparat Sysmex CA-600-aparat u 

vlasništvu Naručitelja i još jedan uređaj za najam kompatibilansa Sysmex CA-600, 

20. Donošenje Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za sklapanje pojedinačnog ugovora o 

javnoj nabavi za predmet nabave: Opskrba prirodnim plinom, 

21. Donošenje Odluka o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za sklapanje pojedinačnog ugovora o 

javnoj nabavi za predmet nabave: Potrošni materijal za laboratorij – Grupa 13.D.2. – 

Medicinski potrošni materijal za imunokemiju – uređaji u najmu, 



22. Donošenje: 

a) Odluke o davanju ovlaštenja v.d. ravnatelja Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske 

županije, Michellu Gruičiću, mag. med. techn., za provedbu postupka javne nabave: 

Medicinskog potrošnog materijala, 

b) Odluke o davanju ovlaštenja v.d. ravnatelja Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske 

županije, Michellu Gruičiću, mag. med. techn., za provedbu postupka javne nabave: 

Laboratorijskih reagensa i potrošnog materijala, 

c) Odluke o davanju ovlaštenja v.d. ravnatelja Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske 

županije, Michellu Gruičiću, mag. med. techn., za provedbu postupka javne nabave: 

Dentalnih lijekova i potrošnog materijala, 

23. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti ravnateljici Glazbene škole Vatroslava 

Lisinskog Bjelovar za potpisivanje dodatka Ugovora o građenju na projektu 

„Izgradnja Glazbene škole Vatroslava Lisinskog Bjelovar“, 

24. Donošenje Zaključka o davanju pozajmice Medicinskoj školi Bjelovar za provedbu 

projekta Uspostava regionalnog centra kompetentnosti Medicinske škole Bjelovar 

UP.03.3.1.04.0011, 

25. Donošenje Programa rada Povjerenstva za ravnopravnost spolova za 2024. godinu. 

26. Donošenje Zaključka o prihvaćanju poslovnog i financijskog plana Bjelovarskog 

sajma d.o.o. za 2024 godinu 

27. Donošenje Odluke o donošenju VI. izmjena i dopuna Prostornog plana Bjelovarsko-

bilogorske županije. 

 

TOČKA 1. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi „Aktualni sat“. 

 G. Marijan Sabolović pozdravio je sve prisutne te upitao g. Zlatka Pavičića kako je 

završila 2023. godina u smislu javnih poziva vezanih za poljoprivredu, koliko su oni učinkoviti 

te koliko je sredstava predviđeno za 2024. godinu? 

 G. Zlatko Pavičić pozdravio je sve prisutne te naveo kako je prošli mjesec završen javni 

poziv za subvencije u poljoprivredi, a na koji se javilo više od 800 korisnika te, ukoliko 

usporedimo prethodne tri godine, vidljivo je povećanje broja korisnika mjera iz javnih poziva. 

Naglasio je kako je prethodne godine proračun za poljoprivredu iznosio 1 milijun i 400 tisuća 

eura od čega treba oduzeti 500 tisuća eura koje je dodijelilo Ministarstvo poljoprivrede za 

sanaciju štete prouzrokovane prirodnom nepogodom olujni i orkanski vjetar, a ove godine 

proračun poljoprivrede iznosi 1 milijun i 80 tisuća eura što je povećanje od 200 tisuća eura u 

odnosu na prethodnu godinu. Također, naveo je kako je najčešće korištena mjera u stočarstvu 

što mu je drago jer su u odnosu na 2021. godinu upravo u tom sektoru poljoprivredne 

proizvodnje povećana sredstva ulaganja, a planirana su povećanja i za iduću godinu. 

 G. Zlatko Barila pozdravio je sve prisutne te upitao ravnateljicu Opće bolnice „Dr. 

Anđelko Višić“ Bjelovar kako planira riješiti problem dugih lista čekanja za preglede? 

 Gđa. Sanela Grbaš Bratković pozdravila je sve prisutne te navela kako su planirali ispred 

bolnice već izaći s podacima o listama čekanja, ali joj je drago da je postavljeno to pitanje. 

Navela je kako liste čekanja za prve dijagnostičke preglede ne smiju biti duže od 270 dana, a 

liste čekanja za dijagnostičke preglede koje naša bolnica pruža su sve ispod 270 dana. Istaknula 



je da su kupljeni novi aparati i nova oprema posebice za kardiološke preglede koji su bili kamen 

spoticanja te su i ti pregledi svedeni na ispod 270 dana te kolonoskopija za koju se čekalo 600 

dana sada je 250 dana što je izvrstan rezultat. 

 Gđa. Anamarija Šepl Plentaj pozdravila je sve prisutne te upitala župana Marka Marušića 

planira li županija ulaganja u primarnu zdravstvenu zaštitu te zamolila da navede konkretno što 

se planira ulagati. 

 G. Marko Marušić pozdravio je sve prisutne te naveo kako županija vodi brigu o 

cjelokupnom zdravstvenom sustavu naše županije te ističe kako ga vesele do sada najveća 

ulaganja u području Doma zdravlja naše županije kao što su energetske obnove Ispostava 

Domova zdravlja u Daruvaru i Grubišnom Polju, uređenje prostora obiteljske medicine Doma 

zdravlja u Bjelovaru, odobrena su sredstva za uređenje Školskog dispanzera u Daruvaru, uređen 

je i prostor stomatologije u Bjelovaru, sanirano je krovište Doma zdravlja Ispostave Čazma, a 

očekuje se i energetska obnova Doma zdravlja Ispostave Grešnica. 

 G. Damir Bajs pozdravio je sve prisutne te upitao zbog čega nisu nastavljeni centri 

izvrsnosti iako je u Proračunu za 2023. godinu predviđena stavka za njih? 

 G. Marko Marušić naveo je kako naša županija ima ustrojena četiri centra izvrsnosti, a to 

su matematika, engleski jezik, kemija i informatika, a nositelj je Gimnazija Bjelovar. Istaknu je 

kako je Bjelovarsko-bilogorska županija za trošak prehrane, prijevoza, predavača i najma škole 

do sada utrošila nešto više od 3 milijuna kuna te je provedena je analiza stanja temeljem koje 

je održan sastanak u Varaždinskoj županiji koja je jedan od najboljih centara izvrsnosti u 

Republici Hrvatskoj, a kako bi se unaprijedio rad naših centara. U suradnji sa Varaždinskom 

županijom, odnosno njihovim centrima izvrsnosti nabavljamo test koji se koristi za 

identifikaciju nadarenosti učenika, a kako bi se ispitala i sama zainteresiranost učenika te ćemo 

nakon toga u suradnji s ravnateljima škola započeti  realizacijom centara izvrsnosti. Ističe kako 

nisu pronađeni podaci o radu centara izvrsnosti, kao niti dokumentacija koja prethodi 

ugovaranju troškova prijevoza učenika iako isti iznosi više od 200 tisuća kuna što bi zahtijevalo 

provođenje postupka javne nabave, a i plaćanje najma školama čiji je osnivač županija je 

također upitno. Navodi kako treba ulagati u djecu i obrazovanje i ističe kako županija prati rad 

naših škola te uspješnost naših učenika na natjecanjima svih razina te je izvrsnost uvedena kao 

kategorija za dodjelu naših županijskih stipendija te je omogućen rad svim zainteresiranima sa 

platformom povećanja čitalačke pismenosti iz engleskog jezika. 

 G. Boro Bašljan pozdravio je sve prisutne te upitao župana marka Marušića kakav je plan 

za športsku dvoranu u Hercegovcu i kada će se krenuti u dovršenje dvorane budući da su ostale 

dvorane dovršene? 

 G. Marko Marušić naveo je kako je plan da se i ta dvorana završi do 2025. godine. 

Postupak nabave radova je završen, donesena je Odluka o odabiru i sada se čeka da istekne rok 

mirovanja od 10 dana te ukoliko ne bude nikakvih žalbi na navedenu Odluku može se ići u 

potpisivanje Ugovora i u samo izvršenje istog. 

 G. Slavko Prišćan pozdravio je sve prisutne te upitao župana Marka Marušića kada će biti 

dovršena Glazbena škola Vatroslava Lisinskog Bjelovar i kada će učenici ući u nove prostorije 

škole te također, kada će ići obnova Područnih škola u Predavcu, Podgorcima i Zrinskom 

Topolovcu? 



 G. Marko Marušić podsjeća kako se i u ovaj projekt ušlo bez osiguranih sredstava te se i 

za njega moralo osigurati vlastita sredstva, ali i to je riješeno te je planirano da će učenici drugo 

polugodište započeti u novim prostorijama škole. Vezano za obnovu područnih škola, svjestan 

je da su one u lošem stanju, a posebno Područna škola u Podgorcima gdje su se djeca grijala na 

peć na drva što je nedopustivo u 21. stoljeću, stoga je obnovljen kompletan sustav grijanja, a 

što se tiče daljnje obnove, o tome odlučuje Ministarstvo znanosti i obrazovanja nakon što 

projektanti naprave svoj dio posla i procijene vrijednost te obnove iz koje će biti vidljivo da li 

je isplativije ići u obnovu ili u izgradnju potpuno nove škole za koju bi onda Ministarstvo 

dodijelilo sredstva. 

 Gđa. Ines Šarić pozdravila je sve prisutne te zamolila župana Marka Marušića da se 

osvrne na trenutnu situaciju u Ministarstvu gospodarstva, odnosno na činjenicu da je on već 

četvrti smijenjeni ministar gospodarstva u ovom mandatu. 

 G. Slavko Došen upozorio je gđu. Ines Šarić da mora postaviti pitanje koje je poslala na 

što je gđa. Ines Šarić upitala da li i župan koristi novac iz proračuna županije za financiranje 

medija kako bi izvještavali isključivo o njemu budući da trenutno vlada cenzura medija? 

 G. Silvestar Štefović naveo je kako je gđa. Ines Šarić povrijedila Poslovnik jer nije 

postavilo isto pitanje kao ono koje je poslala na što ga je gđa. Ines Šarić upitala kako on zna 

koje je ona pitanje poslala? G. Silvestar Štefović odgovorio je kako je čuo pitanje. Gđa. Ines 

Šarić zamolila je odgovor u pisanom obliku. 

 G. Zoran Bišćan pozdravio je sve prisutne te zamolio župana Marka Marušića da 

detaljnije pojasni projekt izgradnje nove športske dvorane Gimnazije Bjelovar budući da je ta 

vijest odjeknula u medijima. 

 G. Marko Marušić naveo je kako je to važan projekt za Bjelovar budući da naša Gimnazija 

Bjelovar do sada nije imala svoju dvoranu što je nedopustivo. Napravljena je analiza stanja i 

dobiveno je mišljenje konzervatora i krenuli su u javno savjetovanje putem službene web 

stranice županije gdje građani mogu iznijeti svoje prijedloge i ideje, a također je predviđena i 

izgradnja podzemne garaže kako bi ovaj projekt imao i širu namjenu. 

 

TOČKA 2. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje: 

a) Statutarne Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Bjelovarsko-bilogorske županije, 

b) Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Županijske skupštine Bjelovarsko-bilogorske 

županije“ 

  

 

 

 

 



  a) 

 

 Nije bilo rasprave. 

 

 Potom je sa 29 glasova „za“ , 1 glasom „protiv“ donijeta: 

Statutarna Odluka o izmjenama i dopunama Statuta Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

b) 

 

 Gđa. Ines Šarić navela je kako je na prethodnom Odboru po pitanju ove Odluke 

zaključeno kako je ovaj Poslovnik najbolji ikada budući da je jedini problem u ovom 

Poslovniku do kada se smije poslati pitanje za aktualni sat te upozorila vijećnike da ukoliko je 

sjednica Županijske skupštine određena za 11 sati prijepodne, pitanje smiju postaviti najkasnije 

prethodni dan do 11 sati inače ga neće uzeti u obzir. Isto tako, navela je kako je u prethodnom 

mandatu upravo g. Silvestar Štefović prozivao za uskraćivanje riječi te kršenje njegovih 

demokratskih i parlamentarnih prava, a sada je odlučio da ovim izmjenama ta prava trebaju biti 

uskraćena svima. 

 G. Silvestar Štefović naveo je kako je prva neistina ta da su to jedine izmjene u Poslovniku 

jer ima još izmjena, a druga neistina je ta da se u prošlom sazivu protivio ovakvim izmjenama 

već se u prošlom sazivu protivio tomu što mu nije dana mogućnost da postavi pitanje određenog 

sadržaja koji tada vladajućima nije bio po volji. Također, istaknuo je da se ovim izmjenama želi 

postići to da se stručne službe i župan bolje pripreme i da imaju vremena prikupiti sve podatke 

kako bi što kvalitetnije dali odgovor na postavljena pitanja. 

 

 Potom je sa 27 glasova „za“ , 3 glasa „protiv“ donijeta: 

Odluka o izmjenama i dopunama Poslovnika Županijske skupštine Bjelovarsko-

bilogorske županije 

 

TOČKA 3. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 2023. godinu u: 

a) školstvu, 

b) sportu i rekreaciji, 

c) kulturi, 

d) u socijalnoj skrbi, 



e) zdravstvu“ 

 

  a)  

 G. Damir Bajs postavio je pitanje povlačenja sredstava iz fondova EU, odnosno istaknuo 

kako je Bjelovarsko-bilogorska županija propustila niz prilika, a kao najveću izdvaja obnovu 

županijskih cesta te kako je jedini projekt za koji su povučena sredstva iz EU fondova Sanacija 

potresom oštećene zgrade Područnog odjela Palešnik Osnovne škole Slavka Kolara Hercegovac 

u iznosu od 23.500,00 eura te ga zanima da li će taj projekt biti dovršen kako je određeno da 

mora biti i da li ej to uistinu jedini projekt ? 

 Gđa. Andrea Prugovečki Klepac pozdravila je sve prisutne te pojasnila kako je 

Bjelovarsko-bilogorska županija prijavila sanaciju zgrade Područnog odjela Palešnik za dodjelu 

bespovratnih sredstava iz Fonda za solidarnost budući da je ta zgrada stvarno stradala u potresu. 

Potpisan je ugovor u ukupnom iznosu od 2.9 milijuna kuna bespovratnih sredstava. Bilo je 

potrebno prethodno izraditi projektno-tehničku dokumentaciju kako bi dalje mogli ići u radove 

i trošak izrade projektno-tehničke dokumentacije iznosi 23.500 eura. Kako je projektno-

tehnička dokumentacija izrađena na vrijeme, trenutno smo u fazi pripreme dokumentacije za 

provođenje postupka javne nabave s procijenjenom vrijednosti od milijun eura. Cjelokupni 

projekt, sukladno Ugovoru, mora biti dovršen do kraja ožujka 2025. godine. 

  

 Potom su sa 29 glasova „za“ donijete: 

Izmjene i dopune Programa javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 

2023. godinu u školstvu 

 

Trenutno je u vijećnici prisutno 32 vijećnika. 

 

b) 

 Nije bilo rasprave.  

 

 Potom su sa 29 glasova „za“ i 1 glasom „suzdržan“ donijete: 

Izmjene i dopune Programa javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 

2023. godinu u sportu i rekreaciji 

 

 

 

 



c) 

 Gđa. Ines Šarić navela je kako su ovim Izmjenama i dopunama programa javnih potreba 

u kulturi povećana sredstva koja se dodjeljuju Kulturnom centru Mao Lovrak na 23.266 eura, 

a u novom programu javnih potreba u kulturi povećana su za još 50.000 eura, stoga ju zanima 

na što se toliko troše ta sredstva da su troškovi održavanja svake godine sve veći i veći, a pritom 

sam KUC Mato Lovrak ima vlastite prihode i zašto se KUC Mato Lovrak drži kao „svetu kravu“ 

da se sva sredstva dodjeljuju njemu i da druge ustanove kulturne baštine ne mogu doći do 

izražaja? 

 Gđa. Zvjezdana Galkovski, ravnateljica KUC Mato Lovrak pojasnila je kako se troškovi 

odnose na plaće novih djelatnika koji su zaposleni i ne bi se složila da se KUC Mato Lovrak 

drži kao „svetu kravu“ već naprotiv, smatra da je ta ustanova zanemarena, a kada je ona preuzela 

vođenje poslovala je i protivno zakonu. Od kada je preuzela vođenje ustanove radi na 

ispravljanju svega što ej bilo pogrešno kako bi se moglo krenuti dalje te i povlačiti sredstva iz 

fondova EU. Navela je kako je KUC Mato Lovrak ove godine zabilježio najveći broj posjetitelja 

od kada je ustanovljen tako da ne bi dovodila u pitanje povećanje sredstava budući da je ono 

minimalno. 

 G. Silvestar Štefović naveo je kako se zapravo sada postavlja pitanje što je bilo i što se 

radilo s novcima koji su do sada „upumpavani“ u KUC Mato Lovrak jer koliko se sjeća, u 

prošlom sazivu nisu dobili niti jednom Izvješća KUC Mato Lovrak, niti Bjelovarskog sajma 

niti ŽUC-a i tada to nije bio problem, a sada kada je sve vidljivo je problem. 

 Gđa. Ines Šarić navela je kako se ona slaže da treba ulagati u KUC Mato Lovrak, ali isto 

tako smatra da nije Veliki Grđevac jedina općina koja ima nešto za ponuditi već da se sredstva 

trebaju ulagati i u druge gradove ili općine jer su to novci svih građana ove županije. Isto tako, 

ako se tim novcima pokrivaju dugovi koje je netko napravio ranije, smatra da svi kolektivno 

trebaju podići određene kaznene prijave protiv ljudi koji su te novce ukrali, a ne se za 

govornicom opravdavati da je netko drugi kriv. Također, smatra da ravnateljica dobro radi svoj 

posao i vidi se da je uključena u rad KUC Mato Lovrak i žao joj je ako je ovo shvatila osobno, 

ali nije ona jedina koja mora brinuti o radu ustanove već se treba obratiti županu i načelniku jer 

i oni jednako tako trebaju voditi brigu o KUC Mato Lovrak. 

 G. Damir Bajs naveo je kako je njemu jasno da HDZ-u smeta što su njegovi projekti 

napravljeni i dovršeni kao što su Opća bolnica Bjelovar, Centar izvrsnosti, energetske obnove 

škola, glazbena škola Bjelovar, ali mu nije jasno zašto oni u 2,5 godine mandata nemaju niti 

jedan novi projekt jer prema Proračunu za 2024. godinu ispada da jedino naša županija nema 

niti jedan projekt i konstantno kukanje već ide na živce svima. 

 Gđa. Andrea Prugovečki Klepac navela je kako nije istina da županija ne mari za ostale 

gradove i općine pa tako i za Slavka Kolara koji je zaštitni znak grada Čazme jer županija svake 

godine izdvaja sredstva za održavanje manifestacije koju organizira Gradska knjižnica u Čazmi.  

 

 Potom su sa 29 glasa „za“ donijete: 

Izmjene i dopune Programa javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 

2023. godinu u kulturi 



d) 

 G. Damir Bajs naveo je kako je županija prihodovala 700 tisuća eura iz EU fondova, a 

prema podacima Ministarstva regionalnog razvoja, za vrijeme njegove vlasti prihodovali su 

više od 300 milijuna kuna, stoga zaključuje kako će im trebati otprilike 300 godina da dostignu 

njega i da županija ponovno ima one projekte koje je nekada imala. Isto tako, spomenuo je 

Projekt Sjever kojeg je Bjelovarsko-bilogorska županija potpisnik i u sklopu kojeg su ostale 

županije, koje su sudjelovale u njemu, povukle velika novčana sredstva osim Bjelovarsko-

bilogorske županije koja nije povukla ništa. 

 G. Silvestar Štefović naveo je kako je fasciniran nizom neistina izrečenih od strane g. 

Damira Bajsa kada najbolje zna da je za prijavu na projekte potrebno osigurati i određena 

vlastita sredstva za participaciju te je upravo on onemogućio ovu županiju da sudjeluje u 

pojedinim projektima. Isto tako, što se tiče bolnice, kredit je došao na naplatu tek po isteku 

njegova mandata kao i izgradnja Glazbene škole koja se tek sada plaća, projekt Sjever koji često 

spominje i koji je upravo on i potpisao nije imao niti jednu jedinu pripremljenu dokumentaciju. 

 G. Drago Hodak naveo je kako je g. Damir Bajs uvijek bio vrlo vješt u prikazivanju 

projekata u medijima kada je iza njega uvijek išla cijela svita njih, a što se tiče prozivanja za 

nedostatak projekata, navodi kako g. Damir Bajs jako dobro zna da su Daruvarske toplice 

prijavile projekt u iznosu od 17 milijuna eura i da se čekaju rezultati. 

 G. Marko Marušić podsjetio je još jednom kako su krediti za izgradnju bolnice na naplatu 

došli tek ove godine kada je bolnica još uvijek u vlasništvu županije te se još jednom zahvalio 

premijeru što je država taj dug preuzela na sebe i osigurala dodatna sredstva za opremu kako bi 

ta novoizgrađena bolnica bila u funkciji. Također, podsjetio je i na problem Vodoprivrede d.d. 

kojoj je prijetio stečaj i gubitak 100 radnih mjesta no i to se riješilo i po prvi put su i zaposlenici 

Vodoprivrede dobili božićnice. Isto tako, podsjeća na kredit koji su morali podizati u iznosu od 

17 milijuna kuna za škole kojima je prijetila blokada računa. Zaključio je kako Bjelovarsko-

bilogorska županija ima novih projekata i na području zdravstva i na području školstva, a da je 

sve to bilo tako sjajno kada je g. Damir Bajs bio župan, onda bi ga narod opet izabrao da i dalje 

vodi ovu županiju, ali to nije tako jer smo po svim parametrima tada bili u pet najnerazvijenijih 

županija. 

 

 Potom su sa 23 glasa „za“, 2 glasa „protiv“ 2 glasa „suzdržan“ donijete: 

Izmjene i dopune Programa javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 

2023. godinu u socijalnoj skrbi 

 

e) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom su sa 28 glasova „za“ donijete: 

Izmjene i dopune Programa javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 

2023. godinu u zdravstvu 



TOČKA 4. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje: I. Izmjena i dopuna 

Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2023. godinu“ 

 Službenica koja privremeno obavlja dužnost pročelnice Upravnog odjela za financije, 

gđa. Sanja Feher pojasnila je točku dnevnog reda i navela kako se predloženim I Izmjenama i 

dopunama Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2023. godinu  proračun povećava za 

2.734.909,00 eura  odnosno 1,94% i sada  iznosi 143.391.528,00 eura. Ukupni prihodi i primici 

iznose 144.789.144,00 eura, a ukupni rashodi i izdaci 143.391.528,00 eura. Prihodi poslovanja 

povećani su za 4.956.454,00 eura, prihodi od prodaje nefinancijske imovine smanjeni su za 

694.08,00 eura, primici od financijske imovine i zaduživanja smanjeni su za 850.453,00 eura 

dok su rashodi poslovanja povećani su za 8.832.784,00 eura, rashodi za nabavu nefinancijske 

imovine smanjeni su za 4.619.828,00 eura, a izdaci za financijski imovinu umanjeni su za 

1.028.047,00 eura. 

 G. Damir Bajs komentirao je kako se rebalansom proračuna povećavaju ili smanjuju 

sredstva, neke županije rebalansom znatno povećavaju svoja sredstva no to ovdje nije slučaj te 

istaknuo kako brojevi jasno pišu i vidljivo je kako je povučeno samo 700.000 eura iz EU 

fondova. Vezano za projekte, naveo je kako je bolnica izgrađena iako je HDZ bio protiv iste 

kao i protiv Glazbene škole u Bjelovaru i unatoč tomu što su govorili kako on „fantazira“ o 

izgradnji bolnice.  

 G. Silvestar Štefović naveo je kako je g. Damir Bajs u sve projekte ulazio bez osiguranih 

vlastitih sredstava i na način da zahtijevao od ustanova da se zadužuju kako bi se projekti 

financirali, a sve je tek sada došlo na naplatu te ga posjetio na neke od njih kao što su energetska 

obnova Doma za starije koja je napravljena tako da krov već sada prokišnjava, krediti za 

sportske dvorane koji će se otplaćivati do 2031. godine iako se dvorane tek sada dovršavaju, 

energetska obnova škole u Šandrovcu koja je također tek sada dovršena uz velike napore 

sadašnjeg župana. 

 Gđa. Snježana Bogović Bradvica, ravnateljica Javne ustanove Razvojne agencije 

Bjelovarsko-bilogorske županije pojasnila je kako je za izgradnju bolnice aplicirano 2017. 

godine, a sada se tek završava čime želi naglasiti koliko je zapravo vremena potrebno da bi se 

neki projekt realizirao i da su dvije godine premalo za realizaciju velikih infrastrukturnih 

projekata. Također, naglašava kako je jedna od stvari koja nas stopira u apliciranju za pojedine 

projekte i činjenica da nemamo gotovu projektno-tehničku dokumentaciju, stoga za neke 

projekte ne možemo niti aplicirati, a aplicirano je na sve projekte za koje je navedena 

dokumentacija bila spremna. Ističe kako imamo puno projekata u provedbi kao što su 

specijalizacije doktora opće medicine, dogradnje i rekonstrukcije dječjeg vrtića u Siraču, škole 

u Hercegovcu kao i energetske obnove zdravstvenih ustanova i opremanje bolnice što su sve 

projekti koje županija provodi. Isto tako, vezano za Projekt Sjever, postojao je jedan jedini 

natječaj na koji je županija mogla aplicirati,  tiče se biciklističke staze i energetske obnove tri 

stare zgrade bolnice za koje je projektno-tehnička dokumentacija u izradi. 

 Potom su sa 25 glasova „za“, 1 glasom „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijete: 

I. Izmjene i dopune Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2023. godinu 

 



TOČKA 5. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje programa javnih 

potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu u: 

a) školstvu, 

b) tehničkoj kulturi 

c) sportu i rekreaciji, 

d) kulturi, 

e) socijalnoj skrbi, 

f) u zdravstvu , 

g) djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja“ 

 

  a) 

 Gđa. Bojana Hribljan pozdravila je sve prisutne te zamolila pojašnjenje pročelnice o 

stavci namijenjenoj za županijska natjecanja u školama koja je povećana na 20.000 eura te ju 

zanima da li taj iznos obuhvaća samo osnovne troškove prehrane i prijevoza ili ipak i dostojnije 

nagrade za naše najbolje učenike. Osvrnula se i na stanje u školama kada se radi o županijskim 

natjecanjima na koja učenici više i ne žele ići jer im stvaraju veliki stres, a satisfakcija je 

minimalna. Također, zamolila je pojašnjenje stavke školskih sportskih društava koja je uvijek 

ista, odnosno iznosi 43.000 eura dok su udrugama u kulturi sredstva povećana. 

 Gđa. Andrea Prugovečki Klepac složila se s gđom. Bojanom Hribljan vezano za potrebu 

da se najbolje učenike i nagradi kroz neke bolje nagrade i županija će svakako gledati da oni i 

budu prikladno nagrađeni. Također, pojasnila je kako je stavka vezana za povećanje sredstava 

za udruge u kulturi povećana najviše radi troškova prijevoza koji su povećani, stoga je i ta 

stavka morala biti povećana shodno tome budući da udruge putuju po cijeloj državi i 

predstavljaju našu županiju. 

 Potom je sa 29 glasova „za“ donijet 

Program javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu u 

 školstvu 

 

 

b) 

 Nije bilo rasprave.  

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijet 

Program javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu u 

 tehničkoj kulturi 



c) 

 Nije bilo rasprave.  

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijet 

Program javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu u 

 sportu i rekreaciji 

 

 

d) 

 Gđa. Ines Šarić upitala je zašto je za stavku očuvanja spomenika kulture predviđeno samo 

20.000 eura kada to nije dovoljno ako uzmemo u obzir broj spomenika kulturi u našoj županiji 

koji imaju potencijal za razvitak naše županije te postoji li mogućnost da se taj iznos poveća. 

Također, ponovno je spomenula iznos predviđen za KUC Mato Lovrak, a koji je povećan za 

50.000 eura te ju zanima kako županija misli ulagati i u druge općine i gradove ako će stalno 

izdvajati sve veće iznose za KUC Mato Lovrak. 

 Gđa. Andrea Prugovečki Klepac podsjetila je kako se Program javnih potreba u kulturi 

radi sukladno Zakonu o financiranju javnih potreba u kulturi koji nalaže raspisivanje javnog 

poziva na koji se mogu javiti svi koji imaju registriranu djelatnost u kulturi sa svojim projektima 

te se na temelju toga radi program javnih potreba u kulturi. Također, vezano za KUC Mato 

Lovrak pojasnila je kako je navedeni proračunski korisnik Bjelovarsko-bilogorske županije za 

razliku od ostalih koji to nisu, a navedeno povećanje sredstava odnosi se na izradu projektno-

tehničke dokumentacije koja će služiti kao podloga za apliciranje na različite projekte. 

 G. Slavko Došen konstatirao je kako je vijećnica Ines Šarić uputila amandman na 

Program javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu u kulturi te ju poziva 

da ga obrazloži. 

 Gđa. Ines Šarić navela je kako smatra da iznos od 25.000 eura za manifestacije u kulturi 

nije dovoljan da pokrije održavanje svih manifestacija u kulturi koje su od značaja za 

Bjelovarsko-bilogorsku županiju. Također, smatra da bi se Advent u Čazmi trebao označiti kao 

manifestacija u kulturi od značaja za županiju te dodijeliti iznos od 10.000 eura kako bi se lakše 

spojio s Božićnom pričom obitelji Salaj budući da ista privlači brojne turiste svake godine koji 

se potom ne zadržavaju u gradu Čazmi, a na taj način bi se stvorila jedna manifestacija koja bi 

privlačila turiste u našu županiju. Isto tako, smatra da bi se trebao dodijeliti iznos od 300.000 

eura koji bi se iskoristio za iskapanje Ruševina starog grada u Čazmi poznatom kao Gradine 

koji datira iz 15. stoljeća i predstavlja spomenik kulturi. 

 G. Marko Marušić odbacio je ovaj prijedlog amandmana budući da je za dodjelu sredstava 

u kulturi proveden Javni poziv za financiranje javnih potreba u kulturi sukladno Zakonu o 

financiranju javnih potreba u kulturi te je Kulturno vijeće pregledalo sve prijave i podnijelo 

prijedlog raspodjele sredstava te apelira da se za sve nove programe izvrši prijava na javni poziv 

koji će se raspisati u listopadu 2024. godine. Program Advent u Čazmi ostvario je sufinanciranje 

temeljem zahtjeva Grada Čazme, a iz Turističke zajednice Bjelovarsko-bilogorske županije. 



Vezano za Gradine, naveo je kako je grad Čazma u fazi izrade projekta i trenutno je u tijeku 

energetske obnove zgrade muzeja. 

 Potom je sa 19 glasova „protiv“, 6 glasova „za“ i 2 glasa „suzdržan“ odbijen predloženi 

amandman. 

 Nakon toga provedeno je glasanje za predloženi Program javnih potreba Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2024. godinu u kulturi te je sa 25 glasova „za“, 1 glasom „protiv“ i 2 

glasa „suzdržan“ donijet 

Program javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu u 

 kulturi 

 

 

e) 

 G. Zlatko Barila naveo je kako je očekivao povećanje sredstava za Dom za starije osobe 

radi izrade projektno-tehničke dokumentacije za dogradnju Doma i podržava to jer smatra da 

je to jako važno obzirom na broj ljudi koji čekaju mjesto u Domu i postojeće kapacitete.  

 Gđa. Andrea Prugovečki Klepac pojasnila je kako je predviđeno 100.000 eura za izradu 

idejnog rješenja i projektnog rješenja za dogradnju Doma za starije osobe, ali sve ovisi o tome 

kako će resorno Ministarstvo to ocijeniti budući da je potrebna i njihova suglasnost, ali svakako 

stoji činjenica da postojećih 250 mjesta nije dovoljno no taj broj za sada se ne smije prijeći. 

 G. Silvestar Štefović naveo je kako smatra da ova županijska vlast radi na dobrobiti 

umirovljenika s obzirom na stanje u proračunu i mogućnosti te istaknuo kako će ove godine 

umirovljenici po prvi put dobiti božićnicu, a isto je predviđeno i za 2024. godinu. Također, 

smatra važnim istaknuti da su sredstva za izradu projektno-tehničke dokumentacije za 

dogradnju Doma za starije osobe osigurana što je važno ako se uzme u obzir da je taj Dom bio 

rupa bez dna i smatra potrebnim ovo ulaganje radi dobrobiti naših umirovljenika kao i ulaganja 

u zdravstveni sustav pa tako i u bolnicu jer naši umirovljenici ga i najviše koriste. 

 G. Damir Bajs replicirao je kako smatra da je najvažnije za sve naše građane, a ne samo 

umirovljenike, da je ona izgrađena. 

 G. Marko Marušić naveo je kako mu je izrazito drago radi ovog projekta jer je to nužno 

budući da su kapaciteti Doma maksimalno popunjeni. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ i 4 glasa „suzdržan“ donijet 

Program javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu u 

socijalnoj skrbi 

 

 

 



f) 

 Nije bilo rasprave.  

 Potom je sa 29 glasova „za“ donijet 

Program javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu u 

zdravstvu 

 

g) 

 G. Damir Bajs naveo je kako želi pohvaliti djelatnike koji rade u Hrvatskoj gorskoj službi 

spašavanja kao i rad same službe jer su uvijek tu kada nama treba i drago mi je da županija 

može pomoći.   

 Potom je sa 28 glasova „za“ donijet 

Program javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu u 

djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja 

 

TOČKA 6. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje: 

a) Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026.     

godinu; 

b) Odluke o izvršavanju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu“ 

  

a) 

 G. Marko Marušić obrazložio je prijedlog Proračuna za 2024. godinu te istaknuo kako od 

1. siječnja 2024. godine Opća bolnica „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar prelazi u nadležnost države 

te financijski plan bolnice više neće biti dio konsolidiranog Proračuna Bjelovarsko-bilogorske 

županije te je iz tog razloga on za 31% manji u odnosu na Proračun za 2023. godinu no naglasio 

je kako ovo smanjenje Proračuna nikako ne utječe na aktivnosti i funkcioniranje Bjelovarsko-

bilogorske županije. Smatra kako je Proračun za 2024. godinu realan i uravnotežen, a najvažnije 

ostvariv te razvojan u mjeri u kojoj može biti. Naveo je kako su odgovornim i racionalnim 

upravljanjem postigli to da sada mogu postupno povećavati sredstva gdje je to potrebno pa su 

tako i potpore u poljoprivredi, gospodarstvu i udrugama svake godine sve veće pa tako i za 

2024. godinu. Istaknuo je kako su utrostručena sredstva za sufinanciranje javnih potreba 

posebno vjerskih zajednica i sportskih saveza te naveo neke od značajnijih projekata kao što je 

dogradnja Doma za starije osobe Bjelovar te projekt izgradnje dvorane Gimnazije Bjelovar, a 

planirana je i izgradnja podzemne garaže ispod dvorane. Također, planirana su i sredstva za 

dovršetak izgradnje dvorane u Hercegovcu te sredstva za energetsku obnovu Tehničke škole 

Bjelovar i uređenje Školskog dispanzera Doma zdravlja u Daruvaru kao i sufinanciranje 



troškova podstanarstva, kamata na stambene kredite te troškove stručnog usavršavanja liječnika 

i medicinskog osoblja zaposlenih u našim zdravstvenim ustanovama radi zadržavanja 

zdravstvenih radnika u našoj županiji, a sve s ciljem osiguravanja kvalitetne zdravstvene skrbi 

za naše građane. Kao jedan od najvećih projekata za narednu godinu ističe projekt unaprjeđenja 

ponude lječilišnog i wellness turizma Daruvarskih toplica. Zaključio je kako radimo 

maksimalno koliko možemo u uvjetima koji nisu idilični te sve što je planirano je i ostvareno. 

 G. Damir Bajs naveo je kako je u Proračunu za 2024. godinu jedan od najvećih projekata 

idejno rješenje za dogradnju Doma za starije osobe Bjelovar te još par projekata koji ne čini niti 

1% Proračuna i to pokazuje da ono što se pruža drugim gradovima i županijama, mi ne 

koristimo te nazvao Proračun skromnim, neambicioznim i nerazvojnim. Naveo je i kako je iz 

proračuna vidljivo da županija ostvaruje višak od nešto više od 2 milijuna eura pa ga zanima 

kako je moguće da županija nema novaca, a ostvaruje višak? 

 G. Silvestar Štefović čestitao je županu i njegovim suradnicima što su unatoč uvjetima 

uzrokovanim globalnom krizom i brojnim „crnim rupama“ koje u zatekli izradili proračun koji 

je izbalansiran i to između tri ključne točke, a to su želje, potrebe i mogućnosti. Smatra kako je 

proračun razvojan jer je unatoč kriznom upravljanju koje je prouzrokovano onim što se ranije 

radilo, ipak pronađeno sredstava i za brojne projekte u okviru trenutnih mogućnosti, stoga želi 

sreću županu i suradnicima na realizaciji proračuna. 

 G. Damir Bajs komentirao je kako nitko nije opovrgnuo njegovu tvrdnju da županiju 

završava ovu financijsku godinu s 2 milijuna eura viška te smatra da to dokazuje kako je lako 

voditi županiju s tolikim eurima viška i da priče o velikim naporima i teškoćama u upravljanju 

županijom radi loše financijske situacije u kojoj se nalazi padaju u vodu.  

 Gđa. Ines Šarić upitala je kako je ovo socijalno osjetljiv proračun ako božićnica 

umirovljenika iznosi 20 eura u vremenima kada je odvoz komunalnog otpada 11 eura. 

 Gđa. Sanja Feher osvrnula se na spomenuti višak sredstava u financijskog godini te 

pojasnila kako su prihodi i primici proračuna za 2024. godinu planirani u iznosu od 

93.879.983,00 EUR, a rashodi i izdaci konsolidiranog proračuna iznose ukupno 96.909.522,00 

EUR što čini manjak od nešto više od 2 milijuna eura, a ne višak. Isto tako, navela je kako je 

višegodišnjim planom uravnoteženja, koji je dio Proračuna, njihova procjena da će u iduću 

godinu ući s viškom od 1,7 milijuna eura no to nije višak županije već svih korisnika 

županijskog proračuna i tim viškom bi se trebao podmiriti manjak koji će postojati, a tijekom 

2025. i 2026. godine trebao bi se podmiriti u potpunosti. 

 G. Drago Hodak naveo je kako g. Damir Bajs jako dobro zna da niti jedan Proračun ne 

smije imati niti višak niti manjak već mora biti niveliran. Istaknuo je kako je ovo odgovoran 

proračun i da se slaže da bi trebao biti veći, ali trenutno su mogućnosti takve. 

 G. Marijan Sabolović naveo je kako njega ova rasprava o Proračunu podsjeća na seriju 

„Vaši i naši“ i zanima ga do kada će oni to morati slušati te upitao zašto se ne raspravlja o 

aktualnim temama i problemima. 

 G. Marko Marušić naveo je kako se dobrim dijelom slaže s g. Marijanom Sabolovićem i 

smatra da svi zajedno moramo raditi na boljitku županije. Ponovio je kako mu je drago da su 

odgovornim upravljanjem uspjeli riješiti neke dubioze u kojima smo se našli. 

 



 Potom je sa 23 glasova „za“, 6 glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržn“ donijet 

Proračun Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026.     

godinu 

 

b) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasova „za“, 4 glasa „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijeta 

ODLUKA 

 o izvršavanju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu 

 

 

TOČKA 7. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje:  

a) Analize stanja sustava civilne zaštite Bjelovarsko-bilogorske županije za 2023. godinu, 

b) Plana razvoja sustava civilne zaštite Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu“ 

  

  a) 

 

 G. Silvestar Štefović izrazio je žaljenje što nikoga iz oporbe ne zanima stanje u sustavu 

civilne zaštite 

 Gđa. Ines Šarić izrazila je žaljenje što su za g. Silvestra Štefovića oni koji su ostali u 

vijećnici nitko. 

 Potom je sa 32 glasa „za“ i 1 glasom „protiv“ donijeta: 

ANALIZA 

stanja sustava civilne zaštite Bjelovarsko-bilogorske županije za 2023. godinu 

 

 

b) 

 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 22 glasa „za“  i 1 glasom „suzdržan“ donijet: 



PLAN 

razvoja sustava civilne zaštite Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu 

 

 

TOČKA 8. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o dodjeli 

bespovratnih sredstava za razvoj gospodarstva i obrtništva u 2024. godini“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 22 glasa „za“ i 1 glasom „suzdržan donijeta 

ODLUKA 

o dodjeli bespovratnih sredstava za razvoj gospodarstva i obrtništva u 2024. godini 

 

TOČKA 9. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o visini 

turističke pristojbe za općine i gradove na području Bjelovarsko-bilogorske županije za 2025. 

godinu“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 21 glasom „za“ donijeta  

ODLUKA 

o visini turističke pristojbe za općine i gradove na području Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2025. godinu 

 

TOČKA 10. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Plana rada 

Županijske skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 22 glasa „za“  i 1 glasom „suzdržan“ donijet 

PLAN 

rada Županijske skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. godinu 

 

  

 



TOČKA 11. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Plana djelovanja u 

području prirodnih nepogoda za Bjelovarsko-bilogorsku županiju u 2024. godini“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 23 glasova „za“ donijet  

PLAN  

djelovanja u području prirodnih nepogoda za Bjelovarsko-bilogorsku županiju u 2024. 

godini 

  

TOČKA 12. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Programa 

korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike 

Hrvatske za područje Bjelovarsko-bilogorske županije u 2024. godini“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijet 

PROGRAM 

korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu 

Republike Hrvatske za područje Bjelovarsko-bilogorske županije u 2024. godini 

 

TOČKA 13. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Plana rada i 

financijskog plana Javne ustanove Razvojne agencije Bjelovarsko-bilogorske županije za 2024. 

godinu“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasova „za“ donijet 

PLAN 

rada i financijskog plana Javne ustanove Razvojne agencije Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2024. godinu 

 

 

 

 

 



TOČKA 14. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Plana rada i 

financijskog plana Ustanove za profesionalnu rehabilitaciju i zapošljavanje osoba s 

invaliditetom „Suvenir Arbor“ za 2024. godinu“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasova „za“ donijet 

PLAN 

rada i financijskog plana Ustanove za profesionalnu rehabilitaciju i zapošljavanje osoba 

s invaliditetom „Suvenir Arbor“ za 2024. godinu 

 

TOČKA 15. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Pravilnika o 

izmjenama i dopunama Pravilnika o utvrđivanju kriterija i postupka za dodjelu subvencija 

zdravstvenim radnicima zaposlenima u zdravstvenim ustanovama kojima je osnivač 

Bjelovarsko-bilogorska županija “ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ donijet 

PRAVILNIK 

o izmjenama i dopunama Pravilnika o utvrđivanju kriterija i postupka za dodjelu 

subvencija zdravstvenim radnicima zaposlenima u zdravstvenim ustanovama kojima je 

osnivač Bjelovarsko-bilogorska županija 

 

TOČKA 16. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o izmjeni 

i dopuni Odluke o mrtvozorstvu“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 23 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA 

o izmjeni i dopuni Odluke o mrtvozorstvu 

 

 

 

 



TOČKA 17. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o davanju 

prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke Upravnog vijeća Doma za starije osobe Bjelovar o 

proširenju djelatnosti Doma za starije osobe Bjelovar“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 23 glasa „za“ donijeta  

ODLUKA 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke Upravnog vijeća Doma za starije 

osobe Bjelovar o proširenju djelatnosti Doma za starije osobe Bjelovar 

 

TOČKA 18. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje:  

a) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava –

Ugradbeni i potrošni materijal za gastroenterologiju, 

b) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Kirurški šivaći materijal, 

c) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Medicinski plinovi 

d) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Namještaj inox 

e) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Ostali medicinski 

potrošni materijal 

f) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Ostali medicinski i 

tehnički materijal – treći dio 

g) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Potrošni medicinski 

materijal za PCR 

h) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Testovi i potrošni materijal za patologiju i citologiju 

i) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 



Ugradbeni materijal za traumatologiju (sprave za prijelome, vijci, pločice za fiksaciju, sistemi 

za ugrađivanje pločica i vijaka i drugi), 

j) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Oprema za novu bolničku 

kuhinju, 

k) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Kateteri, drenovi, sonde i kanile, 

l) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Ugradbeni i potrošni materijal za oftalmologiju, 

m) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Potrošni materijal, naprave i instrumenti za anesteziologiju i intenzivnu medicinu 

n) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Mobilni C luk sa 

pripremnim građevinskim radovima, 

o) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Ostali lijekovi i 

potrošni materijal drugi dio “ 

 

a) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 23 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA  

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava –

Ugradbeni i potrošni materijal za gastroenterologiju 

 

b) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 23 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA  

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava –

Kirurški šivaći materijal 



c) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 23 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA  

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Medicinski plinovi 

 

d) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 23 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA  

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Namještaj inox 

 

e) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 23 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA  

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Ostali medicinski 

potrošni materijal 

 

f) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 22 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA  

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Ostali medicinski i 

tehnički materijal – treći dio 

 

 

 



 

g) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 23 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA  

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Potrošni medicinski 

materijal za PCR 

 

h) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA  

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Testovi i potrošni materijal za patologiju i citologiju 

 

i) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA  

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Ugradbeni materijal za traumatologiju (sprave za prijelome, vijci, pločice za fiksaciju, 

sistemi za ugrađivanje pločica i vijaka i drugi) 

 

j) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA  

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Oprema za novu 

bolničku kuhinju 



k) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 23 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA  

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Kateteri, drenovi, sonde i kanile 

 

l) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 23 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA  

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Ugradbeni i potrošni materijal za oftalmologiju 

 

m) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 22 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA  

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Potrošni materijal, naprave i instrumenti za anesteziologiju i intenzivnu medicinu 

 

n) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA  

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Mobilni C luk sa 

pripremnim građevinskim radovima 

 

 



o) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta 

ODLUKA  

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Ostali lijekovi i 

potrošni materijal drugi dio 

 

TOČKA 19. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o davanju 

ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. 

med. za sklapanje pojedinačnog ugovora o javnoj nabavi za predmet nabave: Potrošni materijal 

za laboratorij – Grupa 13.C Medicinski potrošni materijal za koagulaciju za aparat Sysmex CA-

600-aparat u vlasništvu Naručitelja i još jedan uređaj za najam kompatibilansa Sysmex CA-

600“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta  

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med. za sklapanje pojedinačnog ugovora o javnoj nabavi za 

predmet nabave: Potrošni materijal za laboratorij – Grupa 13.C Medicinski potrošni 

materijal za koagulaciju za aparat Sysmex CA-600-aparat u vlasništvu Naručitelja i još 

jedan uređaj za najam kompatibilansa Sysmex CA-600 

 

 

TOČKA 20. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o davanju 

ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. 

med., za sklapanje pojedinačnog ugovora o javnoj nabavi za predmet nabave: Opskrba 

prirodnim plinom“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta  

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za sklapanje pojedinačnog ugovora o javnoj nabavi za 

predmet nabave: Opskrba prirodnim plinom 



 TOČKA 21. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o davanju 

ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. 

med., za sklapanje pojedinačnog ugovora o javnoj nabavi za predmet nabave: Potrošni materijal 

za laboratorij – Grupa 13.D.2. – Medicinski potrošni materijal za imunokemiju – uređaji u 

najmu“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 23 glasa „za“ donijeta  

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za sklapanje pojedinačnog ugovora o javnoj nabavi za 

predmet nabave: Potrošni materijal za laboratorij – Grupa 13.D.2. – Medicinski 

potrošni materijal za imunokemiju – uređaji u najmu 

 

TOČKA 22. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje: 

 a) Odluke o davanju ovlaštenja v.d. ravnatelja Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije, 

Michellu Gruičiću, mag. med. techn., za provedbu postupka javne nabave: Medicinskog 

potrošnog materijala, 

b) Odluke o davanju ovlaštenja v.d. ravnatelja Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije, 

Michellu Gruičiću, mag. med. techn., za provedbu postupka javne nabave: Laboratorijskih 

reagensa i potrošnog materijala, 

c) Odluke o davanju ovlaštenja v.d. ravnatelja Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije, 

Michellu Gruičiću, mag. med. techn., za provedbu postupka javne nabave: Dentalnih lijekova i 

potrošnog materijala“ 

 

a) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta  

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja v.d. ravnatelja Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije, 

Michellu Gruičiću, mag. med. techn., za provedbu postupka javne nabave: Medicinskog 

potrošnog materijala 

 

 

 



b) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta  

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja v.d. ravnatelja Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije, 

Michellu Gruičiću, mag. med. techn., za provedbu postupka javne nabave: 

Laboratorijskih reagensa i potrošnog materijala 

 

c) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta  

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja v.d. ravnatelja Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije, 

Michellu Gruičiću, mag. med. techn., za provedbu postupka javne nabave: Dentalnih 

lijekova i potrošnog materijala 

 

TOČKA 23. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

davanju suglasnosti ravnateljici Glazbene škole Vatroslava Lisinskog Bjelovar za potpisivanje 

dodatka Ugovora o građenju na projektu „Izgradnja Glazbene škole Vatroslava Lisinskog 

Bjelovar“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijet  

ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti ravnateljici Glazbene škole Vatroslava Lisinskog Bjelovar za 

potpisivanje dodatka Ugovora o građenju na projektu „Izgradnja Glazbene škole 

Vatroslava Lisinskog Bjelovar 

 

TOČKA 24. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

davanju pozajmice Medicinskoj školi Bjelovar za provedbu projekta Uspostava regionalnog 

centra kompetentnosti Medicinske škole Bjelovar UP.03.3.1.04.0011“ 

 G. Zlatko Barila zahvalio je timu koji je vodio projekt Uspostave regionalnog centra 

kompetentnosti koji su zajednički, a ne stranački donijeli prije 5 godina. Zamolio je župana da 



prilikom otvorenja navedenog Centra kompetentnosti, pozivnice dobije i oporba, a ne samo 

vladajući kao što je slučaj bio s bolnicom. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijet  

ZAKLJUČAK 

o davanju pozajmice Medicinskoj školi Bjelovar za provedbu projekta Uspostava 

regionalnog centra kompetentnosti Medicinske škole Bjelovar UP.03.3.1.04.0011 

 

TOČKA 25. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Programa rada 

Povjerenstva za ravnopravnost spolova za 2024. godinu“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijet  

PROGRAM 

rada Povjerenstva za ravnopravnost spolova za 2024. godinu 

 

TOČKA 26. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Poslovnog i 

financijskog plana Bjelovarskog sajma d.o.o. za 2024 godinu“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijet  

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju poslovnog i financijskog plana Bjelovarskog sajma d.o.o. za 2024 godinu 

 

TOČKA 27. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o donošenju 

VI. izmjena i dopuna Prostornog plana Bjelovarsko-bilogorske županije“ 

 G. Stanko Grčić zahvalio je Zavodu za prostorno planiranje i županu na angažiranju za 

donošenje ovog Prostornog plana. 

 G. Saša Križ obrazložio je VI. Izmjene i dopune Prostornog plana Bjelovarsko-bilogorske 

županije te naveo kako je Prostorni plan prošao kompliciranu proceduru donošenja koja traje 

od 2021. godine no sada je napokon donesen. 

 Potom je sa 23 glasa „za“ donijeta  

 



ODLUKA 

o donošenju VI. izmjena i dopuna Prostornog plana Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

 

 

Sjednica je završila u 15:30  

 

ZAPISNIK SASTAVILA:   PREDSJEDNIK ŽUPANIJSKE 

     SKUPŠTINE: 

ELA VOJTEK    SLAVKO DOŠEN 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


